
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 9/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 269/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση απόφασης Συνοικιακού Συμβουλίου 1ης 
Συνοικίας για μετατόπιση περιπτέρου της Μαρίας 
Μαυροματίδου». 

 
      Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 29-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α.  Δελαβερίδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης   
4. Κ. Κόλβατζης Π. Αγαθαγγελίδης    
5. Κ. Βαφείδης     
6. Δ. Αδάμου     
7. Θ. Τέτος     
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 261/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης    προσήλθαν   οι κ.κ.  Κ.Κόλβατζης  και  Κ. 
15. Ε. Σοφιανίδης Βαφείδης. 
16. Χ. Παπαγεωργίου Κατά   τη συζήτηση   της    υπ’ αριθ. 263/97   απόφασης  
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Βαφείδης και Γ.Μπαλτζής. 
18. Β. Τσίλης Κατά τη   συζήτηση    της    υπ’ αριθ. 265/97   απόφασης  
19. Γ. Χιονίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Αδάμου, Β. Τσίλης, Θ.Δεμερτζής 
20. Δ. Ζαμάνης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   268/97 απόφασης 
21. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  288/97   απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-5-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
οικονομικών κ. Κων/νου  Πουλασουχίδη που  έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι το Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ’ αριθ. 55/1997 
απόφασή του ενέκρινε την αναπομπή του θέματος για μετατόπιση του περιπτέρου 
Μαρίας Μαυροματίδου και Μαριάνθης Στράλη συζ. Αντωνίου, για επανεξέταση στο 
1ο Συνοικιακό Συμβούλιο. 
 Το 1ο Σ.Σ. με το συνημμένο υπ’ αριθ. 156/5-5-97 έγγραφό του εισηγείται την 
μετατόπιση του περιπτέρου Μ.Μαυροματίδου-Μ.Στράλη από την θέση που 
βρίσκεται τώρα στην συμβολή των οδών Τραπεζούντος-Θερμοπυλών και σε 
απόσταση 10 μέτρων από τον τηλεφωνικό θάλαμο του ΟΤΕ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Προέδρος : Είναι το γνωστό θέμα και το έχουμε αναπέμψει στο ΣΣ. Στη 
συνεδρίασή του το ΣΣ αποφάσισε ομόφωνα και συμφώνησε και η ιδιοκτήτρια του 
περιπτέρου, να προταθεί η μετατόπισή του από τη θέση που βρίσκεται τώρα στη 
συμβολή των οδών Θερμοπυλών και Τραπεζούντος. 
Προηγουμένως μου είπαν οι ενδιαφερόμενοι ότι υπάρχει μία διαφωνία. Τι έχει γίνει 
τελικά;Ορίστε κ. Κεχάογλου. 
 Κεχάογλου, πρόεδρος Σ.Σ. 1ης Συνοικίας :Είχατε αποφασίσει να μεταφερθεί 
το περίπτερο στην οδό Κίμωνος και Ακροπόλεως. Μετά από διαμαρτυρία του 
ενοικιαστή του περιπτέρου και με δική σας παρέμβαση είπαμε να υποδειχθεί άλλος 
χώρος διότι εκεί θα είχε οικονομική επίπτωση. Το ξανασυζητήσαμε λοιπόν το θέμα 
και δέχθηκε ο ενοικιαστής του περιπτέρου τη θέση που του υποδείχθηκε. Παράλληλα 
κάλεσα και την ιδιοκτήτρια του περιπτέρου και της γνωστοποίησα τη θέση μας. Η 
ιδιοκτήτρια συμφώνησε. Μετά από λίγο καιρό ήρθε ο ενοικιαστής στο ΣΣ και μας 
είπε ότι εγώ δεν φεύγω και θα χρησιμοποιήσω όλα τα μέσα για να να μη φύγω. 
 Πρόεδρος :Στις 5-5-97 που το συζητήσατε το θέμα συμφώνησε και η 
ιδιοκτήτρια; 
 Κεχάογλου : Συμφώνησε με τη θέση που της υποδείξαμε και με την οποία 
είχε συμφωνήσει και ο ενοικιαστής. Από κει και πέρα δεν μας έχει ενοχλήσει η 
ιδιοκτήτρια. 
 Στράλης, ενοικιαστής του περιπτέρου :Η ιδιοκτήτρια του περιπτέρου δεν έχει 
γνώση των πραγμάτων. Είναι άρρωστη. Οταν συμφωνήσαμε με τον πρόεδρο του ΣΣ 
του είπα: ναι εγώ συμφωνώ, αλλά θα ρωτήσω τη γυναίκα μου. Σ΄αυτήν είναι το 
περίπτερο. Θέλω να του κάνω μία ερώτηση. Ποιός είναι ο λόγος που φεύγει το 
περίπτερο από εκεί; Εχουμε χαρτιά από Τροχαία και οικοπεδούχο ότι δεν ενοχλεί το 
περίπτερο. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει μία απόφαση του ΔΣ εδώ και 2 χρόνια για να φύγει το 
περίπτερο και να πάει στην οδό Κίμωνος. Διαμαρτυρηθήκατε και επανήλθε το θέμα 
στο ΔΣ και είπαμε να τα βρείτε για να πάει κάπου αλλού. Τα βρήκατε. 
 Στράλης  :Εκεί υπάρχει άλλο περίπτερο. Ο λόγος ήταν ότι έρχονται τα παιδιά 
από τις αθλητικές εγκ/σεις των Ισραηλινών νεκροταφείων και κινδύνευαν όταν 
περνούσαν το δρόμο από τα διερχόμενα αυτ/τα. Αυτό θυμάμαι  ότι είχε αναφερθεί 
τότε. 
 Πρόεδρος : Αυτά δεν έχουν σχέση με τη συζήτηση που κάναμε τώρα. Το 
θέμα έχει οριστικά κλείσει  όσον αφορά τη μετατόπιση του περιπτέρου. Το θέμα 
είναι που θα πάει. Να συμφωνήσουμε για να κλείσουμε το θέμα. 
 Ποτουρίδης : Είναι γνωστό ότι πήραμε την απόφαση για μετατόπιση του 
περιπτέρου ύστερα από καταγγελίες των ιδιοκτητών των πολυκατοικιών που είναι 



πίσω από το περίπτερο ότι αυτό ξενυχτάει και γίνεται φασαρία από τα αυτ/τα που 
σταματούν. Ετσι πήραμε την απόφαση και όχι γιατί ο πρόεδρος του ΣΣ μας υπέδειξε. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι  εγκρίνουν την απόφαση  του ΣΣ; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
 Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Θ.Τέτος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης,  Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, 
Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα, Γ.Χιονίδης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο κ. Σιδηρόπουλος. 
 Ο κ. Χ.Παπαγεωργίου δήλωσε ότι απέχει της ψηφοφορίας. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 7-5-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Τις υπ’ αριθ. 262/95 και 417/95 προγενέστερες αποφάσεις του με τις οποίες 
καθορίστηκε η μετατόπιση του παραπάνω περιπτέρου στην οδό Κίμωνος στη 
συμβολή της με την οδό Ακροπόλεως. 
3.-Την υπ’ αριθ.55/97 προγενέστερη απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η 
αναπομπή του θέματος μετατόπισης του περιπτέρου Μαρίας Μαυροματίδου για να 
εξεταστεί το αίτημα των αιτούντων. 
4.-Την υπ’ αριθ. 488/91 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβίβασης 
αρμοδιοτήτων στα ΣΣ». 
5.-Το υπ’ αριθ. πρωτ. 156/5-5-97 έγγραφο του 1ου Συνοικιακού Συμβουλίου με το 
οποίο μας γνωρίζει ότι με απόφασή του στις 3-3-97 εισηγείται τη μετόπιση του 
περιπτέρου της Μαρίας Μαυροματίδου από τη θέση που βρίσκεται τώρα στη 
συμβολή των οδών Τραπεζούντος και Θερμοπυλών (10 μ. από τον τηλεφωνικό 
θάλαμο προς την οδό θερμοπυλών). 
6.- Οτι δίκαιο και σωστό είναι να τοποθετηθεί το περίπτερο της Μαρίας 
Μαυροματίδου στη θέση που προτείνεται από το 1ο ΣΣ και όχι στην οδό Κίμωνος. 
7.-Την ανάγκη ανάκλησης των υπ’ αριθ. 262/95 και 417/95 προγενέστερων  
αποφάσεών του λόγω του καθορισμού νέας θέσης. 
8.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 του ΠΔ 410(ΔΚΚ) και 10 του Ν. 1416/84. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει την από 3-3-97 απόφαση (αρ. εγγράφου 156/5-5-97) του ΣΣ της 
1ης Συνοικίας με την οποία αυτό εισηγείται τη μετατόπιση του περιπτέρου της 
Μαρίας Μαυροματίδου από τη θέση που βρίσκεται σήμερα στη συμβολή των οδών 
Τραπεζούντος και Θερμοπυλών και σε απόσταση 10 μέτρων από τον τηλεφωνικό 
θάλαμο του ΟΤΕ προς την οδό Θερμοπυλών. 
 Το ακριβές σημείο θα υποδειχθεί από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 
 Β)Ανακαλεί τις υπ’ αριθ. 262/95 και 417/95 προγενέστερες αποφάσεις του 
σχετικές με το παραπάνω θέμα. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  269/ 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Δ. Αδάμου Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Β. Τσίλης 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-6-1997 

     Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 
 

     ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 

 
 
 


